
	  

	  

PROTOKOLL	  FRA	  ÅRSMØTE	  

Protokoll	  fra	  årsmøte	  i	  Sortland	  Alpinklubb	  

Sortland,	  19.04.2017	  kl.	  18:00-‐19:30	  

	  

Sak	  1.	  Godkjenne	  de	  stemmeberettigede	  

Innstilling:	  Årsmøtet	  godkjenner	  antall	  stemmeberettigede.	  	  

Det	  var	  18	  stemmeberettigede	  til	  stede	  ved	  starten	  av	  årsmøtet.	  Styremedlem	  Marita	  
Svartsund	  har	  oversikt	  over	  alle	  som	  har	  betalt	  kontingent.	  	  

Vedtak:	  	  

De	  stemmeberettigede	  medlemmene	  ble	  godkjent	  av	  årsmøtet.	  	  

	  

Sak	  2.	  Godkjenne	  innkallingen	  

Innstilling:	  Årsmøtet	  godkjenner	  innkallingen.	  	  

Følgende	  hadde	  ordet	  i	  saken:	  Beate	  Solvoll	  (referent)	  sier	  at	  innkallingen	  ble	  sendt	  ut	  
en	  dag	  for	  sent	  og	  at	  årsmøtet	  må	  ta	  stilling	  til	  dette	  ved	  vedtak.	  	  

Vedtak:	  

Innkallingen	  til	  årsmøtet	  godkjennes	  enstemmig.	  	  

	  

Sak	  3	   Godkjenne	  sakliste	  

Innstilling:	  Årsmøtet	  godkjenner	  sakslisten.	  	  

Følgende	  hadde	  ordet	  i	  saken:	  Beate	  Solvoll	  (referent)	  forteller	  at	  sakslisten	  ble	  sendt	  ut	  
to	  dager	  på	  overtid	  og	  at	  årsmøtet	  må	  ta	  stilling	  til	  dette	  i	  vedtak.	  	  

	  

Vedtak:	  

Sakslisten	  til	  årsmøtet	  godkjennes	  enstemmig.	  	  



Sak	  4	  	  Godkjenne	  forretningsorden	  

Innstilling:	  Årsmøtet	  godtar	  forretningsorden,	  foreslått	  av	  styret.	  	  

Forslag	  til	  forretningsorden	  (innstilt	  av	  styret)	  godkjennes	  av	  årsmøtet.	  	  

1. Årsmøtet	  ledes	  av	  den	  valgte	  dirigenten.	  	  
2. Protokollen	  føres	  av	  den	  valgte	  sekretæren.	  
3. Ingen	  representant	  gis	  rett	  til	  ordet	  mer	  enn	  3	  ganger	  i	  samme	  sak.	  	  
4. Taletid:	  5	  min.	  første	  gang	  og	  3	  min.	  andre	  gang	  og	  2	  min.	  tredje	  gang	  i	  samme	  

sak.	  	  
5. Dirigent	  kan	  forkorte	  taletiden	  og	  sette	  strek	  for	  talelisten	  etter	  behov.	  	  
6. Alle	  forslag	  må	  leveres	  skriftlig	  til	  dirigenten,	  og	  være	  undertegnet	  med	  

representantens	  navn.	  Forslag	  kan	  bare	  fremmes	  i	  saker	  som	  står	  på	  
saklisten.	  Tidligere	  forslag	  kan	  ikke	  trekkes	  tilbake	  og	  nye	  forslag	  ikke	  settes	  
fram	  etter	  at	  strek	  er	  satt,	  eller	  saken	  er	  tatt	  opp	  til	  votering.	  	  

7. Med	  unntak	  av	  lovendringer	  avgjøres	  alle	  vedtak	  og	  valg	  ved	  flertall	  av	  de	  
avgitte	  stemmer.	  Blanke	  stemmesedler	  teller	  ikke,	  og	  stemmene	  regnes	  som	  
ikke	  avgitt.	  

8. I	  protokollen	  føres	  det	  inn	  hvem	  som	  har	  hatt	  ordet	  i	  sakene,	  forslag	  og	  vedtak	  
med	  antall	  stemmer	  for	  og	  imot.	  

	  

Vedtak:	  

Fremlagte	  forslag	  på	  forretningsorden	  ble	  godkjent	  enstemmig.	  

	  

Sak	  5.	  Velge	  dirigent/ordstyrer,	  referent	  ble	  kjørt	  som	  Sak	  1.	  	  

Innstilling:	  Beate	  Solvoll	  (dirigent)	  og	  Camilla	  Risa	  Haugstad	  (referent)	  	  

	  

Vedtak:	  

Som	  dirigent/ordstyrer	  ble	  Beate	  Solvoll	  enstemmig	  valgt.	  

Som	  referent	  ble	  Camilla	  Risa	  Haugstad	  enstemmig	  valgt.	  

	  	  

Sak	  6.	  	  2	  medlemmer	  til	  å	  underskrive	  protokollen	  

Innstilling:	  Knut	  Håvard	  Olsen	  og	  Vanja	  Holand	  Hjellbakk	  	  ble	  foreslått	  av	  styret.	  	  

	  

	  

Vedtak:	  



Til	  å	  underskrive	  protokollen	  ble	  Knut	  Håvard	  Olsen	  og	  Vanja	  Holand	  Hjellbakk	  
enstemmig	  valgt.	  

	  

Sak	  7.	  Behandle	  idrettslagets	  årsberetning,	  herunder	  eventuelle	  
gruppeårsberetninger	  

	  

Innstilling:	  Sortland	  Alpinklubb	  godkjenner	  idrettslagets	  årsberetning	  med	  gruppe-‐
årsmeldinger.	  	  

Årsberetningen	  for	  2016	  godkjennes.	  

Følgende	  hadde	  ordet	  i	  saken:	  	  	  

Styremedlemmer	  Roger	  Gullholm,	  Kim	  Ruben	  Larsen	  og	  Ingolf	  Gundersen	  gikk	  gjennom	  
årsberetningen	  2016	  til	  Sortland	  Alpinklubb.	  

Kim	  Ruben	  Larsen	  har	  følgende	  innsigelser	  til	  ”Sportslig	  aktivitet”:	  Terminfestet	  renn	  i	  
februar	  2016	  ble	  avlyst,	  og	  vi	  mistet	  dermed	  mulige	  inntekter.	  Dette	  er	  ikke	  nevnt	  i	  
årsberetningen.	  	  

Vedtak:	  

Enstemmig	  vedtatt.	  

Årsberetningen	  for	  2016	  vedtas	  med	  følgende	  tilføyelser:	  	  

Innsigelser	  til	  Sportslig	  aktivitet:	  Terminfestet	  renn	  i	  februar	  2016	  ble	  avlyst,	  og	  vi	  
mistet	  dermed	  mulige	  inntekter.	  

	  

Sak	  8.	  Behandle	  idrettslagets	  regnskap	  i	  revidert	  stand	  

Innstilling:	  Årsmøtet	  godkjenner	  regnskapet	  i	  revidert	  stand.	  

Styremedlemmer	  Roger	  Gullholm	  og	  Ingolf	  Gundersen	  gikk	  gjennom	  regnskapet	  i	  
revidert	  stand.	  

Følgende	  kommentarer	  og	  spørsmål	  ble	  besvart:	  	  

Et	  medlem	  lurer	  på	  hva	  som	  inngår	  i	  post	  6553:	  Programvare.	  Redegjøring	  for	  dette	  av	  
styremedlem	  Roger	  Gullholm	  som	  informerte	  om	  at	  kostnaden	  rundt	  programvare	  er	  
forholdsvis	  stor.	  Alternativet	  er	  å	  kjøpe	  en	  annen	  programvare.	  Dagens	  løsning	  fungerer	  
godt.	  	  



Et	  medlem	  kommenterer	  at	  sponsorinntektene	  har	  gått	  veldig	  ned	  fra	  2015,	  finnes	  det	  
noen	  sponsor-‐	  og	  samarbeidsavtaler	  med	  vindkraftutbygger	  i	  fjellet?	  Styremedlem	  
Roger	  Gullholm	  forklarer	  at	  det	  har	  vært	  dialog	  med	  utbyggere	  om	  å	  levere	  tjenester	  og	  
søke	  om	  tilskudd	  i	  forhold	  til	  kommende	  vindparkutbygging.	  Snakk	  om	  en	  årlig	  
miljøpakke	  til	  de	  lag	  og	  foreninger	  som	  er	  berørt	  av	  utbyggingen.	  Så	  vidt	  han	  vet	  er	  det	  
kun	  Sortland	  Alpinklubb	  som	  blir	  berørt	  av	  denne	  utbyggingen.	  Videre	  forteller	  
styremedlem	  Ingolf	  Gundersen	  at	  der	  vil	  finnes	  et	  fond	  fra	  høsten	  2018	  på	  400	  000	  som	  
skal	  styres	  av	  Sortland	  kommune.	  Her	  vil	  det	  være	  årlig	  søknad	  om	  tilskudd.	  Det	  er	  også	  
snakk	  om	  en	  beredskapsavtale	  om	  transport	  med	  tanke	  på	  vindparken	  vinterstid.	  

Det	  kommer	  kommentar	  til	  post	  5010,	  Lønn	  til	  ansatte:	  60	  driftsdager	  og	  181	  000kr	  i	  
utgifter.	  Er	  ikke	  dette	  mye	  penger	  i	  forhold	  til	  antall	  dager	  med	  drift?	  Styremedlem	  
Roger	  Gullholm	  redegjør	  for	  antall	  ansatte	  i	  heis	  og	  kafe.	  	  

Det	  kommer	  spørsmål	  fra	  medlem:	  Har	  de	  som	  jobber	  på	  driftssiden	  lønn	  for	  å	  
produsere	  snø?	  Styremedlem	  Ingolf	  Gundersen	  svarer	  at	  det	  per	  i	  dag	  ikke	  er	  slik,	  men	  
at	  en	  nattevakt	  måtte	  leies	  inn	  i	  2016,	  da	  man	  manglet	  folk	  og	  det	  var	  nødvendig.	  	  

	  

Vedtak:	  

Enstemmig	  vedtatt.	  

Regnskap	  for	  2016	  er	  godkjent.	  

	  

Sak	  9.	  Behandle	  	  forslag	  og	  saker	  

Sak	  9.1.	  

Ledsagerpris	  i	  bakken	  

Innstilling:	  Styrets	  innstilling:	  Ledsager	  gis	  halv	  pris	  av	  full	  pris	  for	  å	  følge	  barn	  under	  5	  
år	  i	  sele	  samt	  andre	  med	  behov	  for	  ledsager.	  	  

Følgende	  hadde	  ordet	  i	  saken:	  

Marita	  Svartsund	  informerte	  om	  saken.	  

	  

Vedtak:	  

Enstemmig	  vedtatt.	  

	  

Sak	  9.2	  	  



Innstilling:	  Minimum	  antall	  styremedlemmer	  i	  Sortland	  Alpinklubb	  settes	  til	  6.	  I	  tillegg	  
skal	  det	  være	  to	  varamedlemmer	  til	  styret.	  

Følgende	  hadde	  ordet	  i	  saken:	  

Marita	  Svartsund	  hadde	  gjennomgang	  av	  saken.	  

	  

Vedtak:	  

Enstemmig	  vedtatt.	  

	  

Sak	  10.	  Fastsette	  medlemskontingent	  2018	  	  

Innstilling:	  Årsmøtet	  godkjenner	  ny	  medlemskontingent	  foreslått	  av	  styret	  i	  Sortland	  
Alpinklubb	  	  

Medlemskontingenten	  for	  2018	  fastsettes	  til	  følgende:	  	  

Medlemstype	   Medlemsavgift	   Treningsavgift	   Totalpris	  

Medlem	   250,-‐	   0,-‐	   250,-‐	  

Rekrutt	  (Barn	  3-‐5	  år)	   -‐	  	   -‐	  	   -‐	  	  

Skiskole	  (barn	  5-‐6)	   250,-‐	   0,-‐	   250,-‐	  

U8	  (7-‐8)	   250,-‐	   0,-‐	   250,-‐	  

U10	  (9-‐10)	   250,-‐	   200,-‐	   450,-‐	  

U12	  (11-‐12)	   250,-‐	   300,-‐	   550,-‐	  

U14	  (13-‐14)	   250,-‐	   400,-‐	   650,-‐	  

U16	  (15-‐16)	   250,-‐	   500,-‐	   750,-‐	  

Familiemoderasjon	  

Kontingent	  	  

	   	   700,-‐	  

Søskenmoderasjon	  2	  
søsken	  treningsavgift	  

	   	   25	  %	  rabatt	  

Søskenmoderasjon	  3	  
søsken	  +,	  treningsavgift	  

	   	   40	  %	  rabatt	  	  

	  	  



Følgende	  hadde	  ordet	  i	  saken:	  

Marita	  Svartsund	  gjennomgår	  ny	  ordning	  for	  medlemmene.	  Forklarer	  hvordan	  dagens	  
ordning	  kontra	  ny	  ordning	  vil	  fungere.	  	  

Et	  medlem	  lurer	  på	  om	  tilbudet	  om	  salg	  av	  rabatterte	  årskort	  før	  sesongen	  begynner	  vil	  
beholdes?	  

Marita	  Svartsund	  svarer	  at	  dette	  tilbudet	  vil	  som	  i	  dag	  vare	  i	  45	  dager	  for	  allmennheten,	  
mens	  medlemmer	  kan	  benytte	  seg	  av	  tilbudene	  hele	  sesongen.	  

Det	  kommer	  spørsmål	  fra	  medlem	  angående	  ukespass	  i	  vinter-‐	  /påskeferie?	  

Styremedlem	  Ingolf	  Gundersen	  forklarer	  at	  ukespass	  kan	  vurderes	  til	  neste	  vinter,	  men	  
krever	  litt	  forberedelser,	  ettersom	  det	  må	  programmeres	  om	  i	  billettmaskinen.	  	  

Kommentar	  fra	  trener:	  Skiskole	  er	  et	  bra	  forslag.	  Har	  dere	  sett	  på	  kursing	  for	  voksne	  
eller	  foreldre	  for	  å	  kjøre	  denne	  skiskolen?	  Det	  trenger	  ikke	  være	  så	  voldsomt,	  foreldre	  
kan	  bidra	  på	  denne	  biten.	  	  

Marita	  Svartsund	  informerer	  om	  at	  det	  ligger	  i	  planene,	  men	  styret	  har	  ikke	  sett	  
ordentlig	  på	  det	  enda.	  Det	  vil	  komme	  en	  forespørsel	  ut	  til	  medlemmer	  om	  hvem	  som	  vil	  
være	  med	  på	  gjennomføring	  av	  skiskole.	  

Vedtak:	  

Ny	  medlemskontingent	  er	  enstemmig	  vedtatt	  med	  følgende	  kommentarer:	  	  

-‐ Vurderer	  muligheten	  for	  ukespass	  i	  vinter-‐	  /påskeferie.	  
-‐ Kursing	  for	  å	  kjøre	  skiskole.	  

Sak	  11.	   Behandle	  idrettslagets	  organisasjonsplan	  

Innstilling:	  Årsmøtet	  godkjenner	  forslag	  til	  ny	  organisasjonsplan.	  

	  

Følgende	  hadde	  ordet	  i	  saken:	  

Marita	  Svartsund	  informerte	  om	  saken.	  

Vedtak:	  

Fremlagt	  organisasjonsplan	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  



Sak	  12.	  Valg	  

a)	  Valgkomiteens	  innstilling	  på	  leder:	  

Marita	  Svartsund	  (2	  år)	  

	  

Vedtak:	  

Enstemmig	  valgt.	  

Marita	  Svartsund	  ble	  valgt	  til	  leder.	  

	  

b)	  Valgkomiteens	  innstilling	  på	  nestleder:	  

Kim	  Ruben	  Larsen	  (2	  år)	  

	  

Vedtak:	  

Enstemmig	  valgt.	  

Kim	  Ruben	  Larsen	  ble	  valgt	  til	  nestleder.	  

	  

c)	  Valgkomiteens	  innstilling	  på	  styremedlemmer	  og	  varamedlemmer	  til	  styret:	  

Hovedstyret:	  

Styremedlemmer:	  

Marthe	  Henriksen	  (2	  år)	  

Eli	  Bowitz	  (1	  år)	  

Ulrik	  Villads	  Reinholdtsen	  (1	  år)	  

Roger	  Gullholm	  (2	  år)	  	  

	  

Varamedlemmer:	  

Øyvind	  Lehn	  (1	  år)	  	  

Beate	  Solvoll	  (1	  år)	  	  

Vedtak:	  	  



Enstemmig	  valgt.	  

Marthe	  Henriksen	  (2	  år),	  Eli	  Bowitz	  (1	  år),	  Ulrik	  Villads	  Reinholdtsen	  (1	  år)	  og	  Roger	  
Gullholm	  (1	  år)	  ble	  valgt	  til	  styremedlemmer	  og	  Øyvind	  Lehn	  (1	  år)	  og	  Beate	  Solvoll	  (1	  
år)	  ble	  valgt	  til	  varamedlemmer	  til	  styret.	  

	  

d)	  Valgkomiteens	  innstilling	  på	  revisorer:	  

Mette	  Pettersen	  og	  Therese	  Pettersen	  

Vedtak:	  

Mette	  Pettersen	  og	  Therese	  Pettersen	  ble	  enstemmig	  valgt	  til	  revisorer	  for	  Sortland	  
Alpinklubb.	  

	   	  	  

e)	  Styrets	  innstilling	  på	  klubbens	  representanter	  til	  ulike	  ting	  og	  møter:	  

Innstilling:	  Årsmøtet	  gir	  det	  nye	  styret	  fullmakt	  til	  å	  utnevne	  representanter	  til	  ting	  og	  
møter	  i	  de	  organisasjonsledd	  klubben	  har	  representasjonsrett.	  .	  

	  
Vedtak:	  

Årsmøtet	  gir	  styret	  fullmakt	  til	  å	  utnevne	  representanter	  til	  ting	  og	  møter	  i	  de	  
organisasjonsledd	  klubben	  har	  representasjonsrett.	  

	  

f)	  Styrets	  innstilling	  på	  ny	  valgkomité:	  

	  

Leder:	  

Karl-‐Thomas	  Laupstad	  

	  

Medlemmer:	  

Rune	  Svartsund	  

Glenn	  Bowitz	  

	  




